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Wil jij hier een rol een spelen? Nu ga ik namelijk aanschuiven. Laat maar weten. Is eerder in DR besproken.

Met vriendelijke groet,

5128 512

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leesuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

T 5.1.2¢

M 5.1.2¢

5 januari 2021 17:02

ECESEEov. Ovecentrso) SEE rr.

Subject: FW: mogelijke vertragingen reguliere vaccinatiedossiers

Zie hieronder een verzoek van voor een overleg over de RVP-activiteiten

die stilgelegd zijn. Ik heb hier zojuist over gesproken, het lijkt goed als BEYoo« bij dit overleg aanhaakt

omdat een deel van de vertraging komt door de drukte bij DVP.

Er is al een overleg ingepland voor volgende week; [EAEL 5.1.2e heeft dit zojuist naar jullie beiden

doorgestuurd. De vraag is of dit haalbaar is, aangezienEFLlook graag een vooroverleg heeft.

IEEE1 jou de vraag:

1. Kun jij een vooroverleg plannen tussen [|| CE -- (voor het CIb-

perspectief)?
2. Kun jij de me ERE afstemmen wanneer het overleg tussenEE -- moet vinden?

Alvast hartelijk dank!

Groeten,

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 22:35
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Beste

Alles wel?

Ik mail je over het volgende. Vanuit mijn medewerkers ontvang ik signalen dat er op een deel van de ‘reguliere’
vaccinatiedossiers nu geen voortgang geboekt kan worden vanwege de drukte van het RIVM op het COVID-vaccinatie dossier. Ik

snap natuurlijk als geen ander hoe druk het kan zijn en ik weet cok dat er dan soms keuzes gemaakt moeten worden. Ik zou het

fijn vinden om hier op korte termijn met je over in gesprek te gaan. Misschien zijn er nog oplossingen te bedenken. Als er

daadwerkelijk een paar maanden niet op een dossier bijgedragen kan worden, leidt dat algauw tot ministens een halfjaar
vertraging en dit is dan ook iets dat we met de staatssecretaris moeten bespreken en aan de Tweede Kamer moeten melden. In

de bijlage vind je een uitgebreide toelichting op de dossiers met vertraging (afgestemd met [EES BER), maar in het kort

gaat het om de volgende dossiers:

+ Het opstellen van een implementatieplan waterpokken is 4 maanden vertraagd vanwege beschikbaarheid DVP.

* De inhaalcampagne 18-26 voor HPV; na de verkenning voor mogelijke uitvoerders is CIb en DVP nu niet beschikbaar om

mee te denken bij de vervolgstappen en kan daarmee nu geen besluit hierop genomen worden met betrekking tot de

uitvoerder.

* De inhaalmogelijkheid 16-17-jarigen in het kader van verder met vaccineren kan niet structureel ingeregeld worden

onder meer vanwege de drukte bij DVP.

Graag spreek ik je hierover verder in januari, ons PO is pas eind februari dus ik zal apart een half uur laten prikken in januari.
ok?

Groeten

PS in februari wordt er een gesprek gepland over de labs met cz en pdcl9, jij en ik, zoals afgesproken.


